
                               Pozemkové spoločenstvo Urbárska spoločnosť 067 67  Ulič 

 

                                           ZÁPISNICA č. 3 
 

z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva urbárska spoločnosť Ulič 

 

 

Konaná dňa: 23.06.2024 

 

Prítomní:  Martin Makarovič, Vladislav Hrabovčák, Marián Jurco,  Martin Roman, Vasiľ Baran 

Hostia: --------- 
Miesto konania: Ulič 207 

 

Program: 1. Otvorenie 

                        2. Plnenie uznesení z VZ 

                        3.Informácia o ťažbe a spracovaní palivového dreva 

                        4.Ostatné 

                        5.Záver 

                   

 

                        Rokovanie výboru otvoril a viedol: Martin Makarovič 

 

 

K bodu 1:   Otvorenie 

 

- otvoril a viedol Martin Makarovič 

- privítal členov výboru 

- oboznámil prítomných s programom rokovania a navrhol , aby sa za jednotlivé body programu 

hlasovalo naraz. 

 

K bodu 2: Plnenie uznesení z VZ 

 

- výbor bol predsedom informovaný o získaní dotácie z CHVU /chránené vtáčie územie/. Aktuálne máme 

dostatok financií, aby sme sa mohli uchádzať o výzvu na nákup novej linky na spracovanie dreva. V prípade, 

že uspejeme vo výberovom konaní, polovicu z nákupu linky nám agentúra PPA vráti. Výbor preto pokračuje 

v plnení uznesení z posledného valného zhromaždenia.  

 

 

K bodu 3: Informácia o ťažbe a spracovaní palivového dreva 

 

- aktuálne nevykonávame žiadnu ťažbu, nakoľko až do 15.7.2024 nesmieme kvôli obmedzeniu plynúcemu z  

plánu CHVU vykonávať ťažbu v týchto porastoch, za ktoré dostávame dotácie. Rozvoz deputátov prebieha 

plynulo, akurát nemáme dostatok duba, ktorý sa dáva s bukom. Dub sa začne ťažiť až po spomínanom 15.7. 

až dovtedy sa vozia deputáty,  

  

 

 

K bodu 4: Ostatné 
 

- predseda informoval výbor spoločenstva, že členka spoločenstva Anna Kovalčíková žiada o vyradenie jej 

pozemkov, ktoré ma v spoločnej obhospodarovanej nehnuteľnosti. Výbor jej žiadosti vyhovel.  

 

 

 

 



K bodu 5: Záver 
 

- ku všetkým bodom programu sa hlasovalo naraz , výbor ich jednohlasne schválil. 

- predseda sa poďakoval prítomným členom výboru za trpezlivosť a ukončil stretnutie výboru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnicu napísal: Martin Makarovič  ........................................................ 

 

Zápisnicu overil: Jurco Marián   ....................................................... 

 

 

 

 

               

               

 

 

 

 

V Uliči: 23.06.2024                                                                                   Predseda PS US Ulič 

 

 

 
 


